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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, din 

data de 23 ianuarie 2024, ora 12,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 23 

ianuarie 2024, ora 12,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) precum 

și art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna nr. 16/17 

ianuarie 2024, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 849/17 ianuarie 2024. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în publicația 

„Observatorul de Covasna” și ziarul„Háromszék”. 

 

Îl rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să facă 

prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi, sunt prezenți 29 de consilieri județeni din cei 30 în funcţie, 

lipsește domnul consilier Orbán Miklós, respectiv este prezent și Președintele 

Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 30 de persoane cu drept de vot în sală. 

Tamás Sándor: Mulţumesc.  

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea 

consiliului, şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 29 de consilieri judeţeni din cei 

30 în funcţie și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 30 de 

persoane cu drept de vot, drept urmare declar deschise lucrările şedinţei Consiliului 

Judeţean Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, 

iar în calitate de invitaţi participă:  

- Dna. Szász Katalin-Melinda – director general, Direcţia Generală de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Covasna; 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 

 

Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din data de 

11 ianuarie 2024, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului Judeţean 

Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în vederea 

formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

http://www.cjcv.ro/
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Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 30 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 11 ianuarie 2024. 

 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse 

la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

 Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

1. Proiect de hotărâre cu privire la repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a 

cotei de 6% din impozitul pe venit estimat a se încasa la bugetul de stat în limita 

sumei de 36.829 mii lei, reprezentând fond la dispoziția Consiliului Județean 

Covasna; 

2. Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului anilor precedenți al bugetului 

local pentru acoperirea temporară a golurilor de casă a secțiunii de dezvoltare a 

bugetului local în anul 2024; 

3. Proiect de hotărâre cu privire la repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a 

sumei de 20% din cota de 14% din impozitul pe venit pentru echilibrarea 

bugetelor locale și a cotei de 20% din sumele defalcate din taxa pe valoarea 

adăugată pentru echilibrarea bugetelor locale estimate pentru anii 2025-2027, 

respectiv repartizarea sumei defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru 

drumurile judeţene şi comunale pe anul 2024 și estimările pe anii 2025-2027; 

4. Proiect de hotărâre privind propunerea de stabilire a salariilor de bază aferente 

funcţiilor publice şi contractuale din cadrul familiei ocupaţionale 

„Administraţie”, utilizate în cadrul aparatului de specialitate al Consiliului 

Județean Covasna şi în cadrul instituțiilor și serviciilor publice din subordinea 

Consiliului Judeţean Covasna;  

5. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 

166/2020 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Covasna în 

consiliile de administrație ale instituțiilor publice din subordinea acestuia;  

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării reţelei şcolare de învăţământ 

special din judeţul Covasna pentru anul școlar 2024-2025;  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general și a indicatorilor tehnico-

economici, actualizați, la terminarea lucrărilor, ai obiectivului de investiții „Zid 

de sprijin pe DJ 121A, km 10+800, în regim de urgență”;  

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării de trecere din domeniul privat al 

Comunei Malnaș în domeniul privat al Județului Covasna a terenului situat în 

comuna Malnaș, județul Covasna, identificat prin C.F. nr. 28391 Malnaș;  

9. Proiect de hotărâre privind stabilirea nivelului contribuţiei consiliilor locale, a 

persoanelor adulte cu dizabilități, precum și a persoanelor vârstnice, la 

susţinerea serviciilor sociale acordate în cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Covasna, pe anul 2024;  
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10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului - model care va fi 

încheiat între Judeţul Covasna prin Consiliul Judeţean Covasna, Direcția 

Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Covasna şi unităţile 

administrativ - teritoriale din judeţul Covasna prin consiliile locale care participă 

la cofinanţarea serviciilor sociale acordate în cadrul Direcţiei Generale de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Covasna, pe anul 2024;  

11. Raport cu privire la finanţările nerambursabile acordate conform Legii nr. 

350/2005 din bugetul Consiliului Județean Covasna pe anul 2023. 

12. Raportul de activitate al Comisiei pentru protecția copilului Covasna pe anul 

2023; 

13. Raportul de activitate a unor consilieri județeni pe anul 2023; 

14. Diverse. 

- Informarea scrisă a domnului vicepreședinte Jakab István-Barna cu 

privire la efectuarea a două zile de concediu de odihnă în perioada 25-26 ianuarie 

2024,  

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi vă informez că toate proiectele de hotărâri au 

fost avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 30 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 4, 5, 6 și 7 este 

necesar votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1, 2, 3, 8, 9 și 10 este 

necesar votul majorităţii consilierilor în funcție.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem Proiectul de hotărâre cuprins cu privire la 

repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a cotei de 6% din impozitul pe venit 

estimat a se încasa la bugetul de stat în limita sumei de 36.829 mii lei, reprezentând 

fond la dispoziția Consiliului Județean Covasna; 
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Doresc să vă informez că această sumă este egală în fiecare județ din 

România, deci atât cel mai mic cât și cel mai mare județ poate să repartizeze suma de 

36.829 mii lei. 

De altfel nu numai din această sumă se compune bugetul unui localități, ci se 

compune din mai multe sume. În primul rând se compune din sume repartizate direct, 

adică 63% din impozitul de venit plus o echilibrare din impozitul pe venit și Taxa pe 

valoare adăugată care se repartizează conform unei scheme de către Administrația 

Finanțelor Publice. 

Noi, ca și în fiecare an, și anul acesta am procedat în felul următor: am convocat 

toți primarii după regiunile istorice din județ și partenerii noștri din PSD, PNL cât și 

USR și am căzut de acord pe aceste sume de 6%. 

Cum am discutat mai demult cu toți primarii cât și cu partenerii politici, este 

vorba despre echilibrarea bugetelor locale, deci încercăm să ținem un echilibru. 

Desigur nu putem să punem pe cântar de farmacie nicio localitate sau nicio 

poziție, dar în general sau în mare parte am reușit să cădem de acord cu toți cei cu care 

am discutat. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

utilizarea excedentului anilor precedenți al bugetului local pentru acoperirea temporară 

a golurilor de casă a secțiunii de dezvoltare a bugetului local în anul 2024; 

 

Este vorba despre utilizarea sumei de 13 milioane de lei din excedentul anilor 

precedenți. 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a sumei de 20% din cota de 14% din 
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impozitul pe venit pentru echilibrarea bugetelor locale și a cotei de 20% din 

sumele defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru echilibrarea bugetelor locale 

estimate pentru anii 2025-2027, respectiv repartizarea sumei defalcate din taxa pe 

valoarea adăugată pentru drumurile judeţene şi comunale pe anul 2024 și estimările pe 

anii 2025-2027; 

 

De fapt, este vorba de o estimare pentru anii 2025, 2026, 2027. 

În fiecare an trebuie să facem o estimare, dar aceste estimări niciodată nu 

corespund realității anilor care urmează, însă avem obligația legală să întocmim aceste 

estimări. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

propunerea de stabilire a salariilor de bază aferente funcţiilor publice şi contractuale din 

cadrul familiei ocupaţionale „Administraţie”, utilizate în cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Județean Covasna şi în cadrul instituțiilor și serviciilor publice 

din subordinea Consiliului Judeţean Covasna;  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Gáj Nándor: Domnule președinte, la acest punct nu particip la deliberare și la 

vot. 

Tamás Sándor: Bine, mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 29 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

(Nu a participat la vot domnul consilier Gáj Nándor, conform art. 228 alin. (1) și 

(2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare.) 

În urma supunerii la vot, cu 29 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 



 6 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 166/2020 privind desemnarea 

reprezentanților Consiliului Județean Covasna în consiliile de administrație ale 

instituțiilor publice din subordinea acestuia; 

 

Având în vedere că proiectul de hotărâre conţine o prevedere prin care se 

desemnează câte un reprezentant în consiliile de administraţie ale Muzeului Naţional 

Secuiesc - Székely Nemzeti Múzeum, a Centrului de Cultură al Judeţului Covasna - 

Kovászna Megyei Művelődési Központ și a Spitalului Județean de Urgență „Dr. 

Fogolyán Kristóf” Sfântu Gheorghe.”, vom folosi buletine de vot. 

Aceste locuri care au devenit vacante au fost ocupate de consilieri județeni din 

Fracțiunea UDMR, eu aș propune ca tot UDMR-ul să nominalizeze consilieri. 

Eventual dacă sunt alte nominalizări, desigur putem dezbate. 

 

Rog liderii grupurilor de consilieri să facă propuneri. 

Henning Laszlo-Ianos: Fracțiunea UDMR îl propune pe Nagy Iosif ca reprezentat 

în consiliul de administrație al Muzeului Naţional Secuiesc, respectiv în consiliul de 

administrație al Centrului de Cultură al Judeţului Covasna, iar în consiliul de 

administrație al Spitalului Județean de Urgență „Dr. Fogolyán Kristóf” Sfântu 

Gheorghe.” îl propunem pe domnul consilier Tóth Zoltán. 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Alte nominalizări dacă sunt? 

Nu sunt. 

 

Consult persoanele propuse dacă acceptă desemnarea? 

Nagy Iosif: Accept. 

Tóth Zoltán: Accept. 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Până când colegii pregătesc buletinele de vot, suspendăm acest punct și mergem 

mai departe.  

 

La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organizării reţelei şcolare de învăţământ special din judeţul Covasna pentru 

anul școlar 2024-2025; 

 

Este vorba despre două unități de învățământ și anume: Școala Gimnazială 

Specială Sfântu Gheorghe  și Liceul Tehnologic „Puskás Tivadar” Sfântu Gheorghe și 

cer să aprobăm organizarea rețelei școlare privind aceste două unități de învățământ.  

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 
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În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea 

conform proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea devizului general și a indicatorilor tehnico-economici, actualizați, la 

terminarea lucrărilor, ai obiectivului de investiții „Zid de sprijin pe DJ 121A, km 10+800, 

în regim de urgență”; 

 

Este vorba despre zidul de sprijin pe DJ121, care este după localitatea Valea Mare 

cum mergem spre Barcani, în partea stângă a direcției de mers. 

Erau două lucrări acolo, primul a fost construirea drumului și a doua lucrare a 

fost refacerea acestui zid.  

Amândouă lucrări au fost terminate, dar la această lucrare trebuie să facem o 

actualizare la terminarea lucrărilor.  

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt  al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea solicitării de trecere din domeniul privat al Comunei Malnaș în domeniul 

privat al Județului Covasna a terenului situat în comuna Malnaș, județul Covasna, 

identificat prin C.F. nr. 28391 Malnaș; 

 

Terenul are o suprafață de 3.311 m2, este folosit ca pășune și noi solicităm trecerea 

acestuia în domeniul public al județului, având în vedere că dorim să construim un 

refugiu montan cu un observator panoramic în munții Bodoc.  

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul nouă al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

stabilirea nivelului contribuţiei consiliilor locale, a persoanelor adulte cu dizabilități, 
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precum și a persoanelor vârstnice, la susţinerea serviciilor sociale acordate în 

cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Covasna, pe anul 

2024; 

 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul zece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Contractului - model care va fi încheiat între Judeţul Covasna prin Consiliul 

Judeţean Covasna, Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Covasna 

şi unităţile administrativ - teritoriale din judeţul Covasna prin consiliile locale care 

participă la cofinanţarea serviciilor sociale acordate în cadrul Direcţiei Generale de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Covasna, pe anul 2024; 

 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul unsprezece al ordinii de zi avem cuprins Raportul cu privire la 

finanţările nerambursabile acordate conform Legii nr. 350/2005 din bugetul Consiliului 

Județean Covasna pe anul 2023; 

 

Din acest raport reiese că anul trecut în total am avut 469 de proiecte finalizate în 

valoare de peste 3 milioane de lei, din care 54 de proiecte sportive, 133 de proiecte ale 

unităților de cult, 118 proiecte pentru petrecerea timpului liber, 28 de proiecte pentru 

tineret și 129 de proiecte culturale desfășurate.  

 

Materialul a fost prezentat în toate cele șase comisii de specialitate. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 
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Doresc să vă informez că și anul aceasta vom avea un buget similar cu 

bugetul anului trecut și după adoptarea bugetului județului, după 15 februarie 2024, 

vom lansa apelul de proiecte. 

 

Au fost tipărite buletinele de vot, așa că reluăm punctul cinci de pe ordinea de zi.  

 

Dl. Preşedinte Tamás Sándor: Rog pe domnul secretar general al județului 

Sztakics István Attila să explice modul de desfăşurare a votării, colegii să distribuie 

buletinele de vot, iar comisia de numărare a voturilor să verifice şi să sigileze urna, 

după care să se treacă la votarea propriu-zisă. 

Sztakics István Attila: Explică modul de votare și distribuite buletinele de vot.  

 

După votare. 

Tamás Sándor: Să luăm o pauză până ce comisia numărare a voturilor va număra 

voturile şi va încheia procesul-verbal. 

 

După pauză. 

Îl rog pe dl. Váncza Tibor-István, preşedintele comisiei numărare a voturilor, să 

prezinte procesul-verbal încheiat cu ocazia numărării voturilor. 

Váncza Tibor-István: Prezintă procesul-verbal. 

Rezultatul votului, aşa cum reiese din procesul-verbal prezentat anterior, trebuie 

consemnat într-o hotărâre. 

 

Rog pe domnul secretar general al județului Sztakics István Attila, să prezinte 

Proiectul de hotărâre.  

Sztakics István Attila: Prezintă proiectul de hotărâre.  

Tamás Sándor: Mulțumim.  

Cele șase comisii de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre, iar 

Direcţia Economică prin raportul său comun propune spre aprobare. 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul douăsprezece al ordinii de zi avem cuprins Raportul de activitate al 

Comisiei pentru protecția copilului Covasna pe anul 2023; 

 

Materialul a fost prezentat în comisiile de specialitate nr. I, II și IV. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 
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La punctul treisprezece al ordinii de zi avem cuprins Raportul de activitate a 

unor consilieri județeni pe anul 2023; 

 

Ați primit Rapoartele de activitate ale consilierilor Bartók Enikő-Mária, Farkas 

Ferenc, Tarczali Maria, Tóth Zoltán și Váncza Tibor-István. 

 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu aceste rapoarte? 

Nu sunt. 

Consiliul ia act de materialele prezentate. 

Totodată, doresc să vă informez că fiecare consilier județean are obligația să 

depună un raport de activitate pentru anul care a trecut și-l rog pe cei care încă nu au 

depus să întocmească și să depună până la ședința următoare.   

 

La punctul patrusprezece al ordinii de zi avem cuprins Diverse.  

 

Vă consult dacă aveți probleme de discutat în cadrul punctului Diverse? 

Jakab István-Barna: Doresc să vă informez că o să efectuez două zile de concediu 

de odihnă în perioada 25-26 ianuarie 2024.   

Consiliul ia act de informarea domnului vicepreședinte. 

Tamás Sándor: Mulțumim. 

Și eu doresc să informez plenul Consiliului Județean Covasna că voi efectua două 

zile de concediu de odihnă în perioada 26-29 ianuarie 2024. 

Consiliul ia act de informarea domnului președinte.  

Totodată doresc să vă informez că, cel mai probabil săptămâna viitoare pe data 

de 31 ianuarie 2024, orele 12,00 o să avem ședință on-line.  

Dacă sunt intervenții în cadrul punctului diverse? 

Nu sunt. 

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință.  

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 

  

 


